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Nieuwsbrief nr. 8, 22 juni 2018 
Afdrukbare versie, zonder links naar de website. Sommige teksten ingekort.  

 

VOORWOORD VAN DE VOORZITTER 
 

Met enige regelmaat hoor ik dat de Nieuwsbrief (nieuwe stijl) goed voldoet, 

zeker als aanvulling op de site van onze Federatie. Natuurlijk "missen" we 

het papieren Federatienieuws, soms ook het papieren Ledenboekje, maar alles 

went en natuurlijk gaat ook de Federatie met zijn tijd mee. Ook deze 

Nieuwsbrief is weer lezenswaardig. 

 

Ik zou trouwens wel de leden, de Club, maar ook clubdeelnemers willen 

oproepen meer gebruik te maken van de tegenwoordige digitale snelweg. Mij 

blijkt dat er vaak interessante en boeiende onderwerpen in de Clubs aan de 

orde zijn, die best een wat bredere verspreiding zouden mogen hebben. Ook in dat opzicht zouden site en 

Nieuwsbrief meer betekenis voor ons als Federatie kunnen hebben.   

 

In deze zomereditie van de Nieuwsbrief  tussen de Federatiedag in Nijmegen (24 mei 2018) en de Algemene 

Vergadering in Nijkerk op 24 oktober 2018 kunt u weer kennis nemen van allerlei berichten over de Federatie 

en onze Clubs. 

 

De Federatiedag was geslaagd en een woord van dank past (nogmaals) aan de organisatoren van de Club 

Nijmegen - 't Spijker. 115 Deelnemers aan deze dag was een mooi aantal, maar... Club en Federatie hadden een 

wat grotere opkomst zeker toegejuicht. Op naar 2019, als de volgende Federatiedag gehouden wordt in 

Rotterdam. 

 

De volgende Nieuwsbrief in het najaar zal ingaan op de a.s. ledenvergadering. Ik hoop dat Rotterdam dan ook 

een presentatie wil geven over de Federatiedag 2019. 

 

Verheugend is het dat door een "intensieve campagne" we nu zo ver zijn dat de Wet Algemene Verordening 

Gegevensbescherming (AVG) bij onze leden bekend is, de Protocollen en de Verwerkingsovereenkomsten in 

procedure gebracht zijn en we daardoor de privacy van de clubs en de clubdeelnemers verankerd hebben. De 

Autoriteit Persoonsgegevens kan tevreden zijn! Ik dank trouwens van harte die Clubs die hun medewerking 

hebben willen verlenen aan het meedenken over de AVG. 

 

Rest mij u een goede en gezonde zomer toe te wensen. 

 

Met en vriendelijke groet,  

Chris Leeuwe, voorzitter Federatiebestuur.  
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Verslag Federatiereis  2018 
Met de moed der wanhoop gingen Maya en ik op pad want de weersverwachting voor die week in Boppard was 

slecht. Maar, zoals gewoonlijk, hebben de thuisblijvers ongelijk. Slechts één middag was er even een heel licht 

regentje en de bakken uit de hemel daalden des nachts neder.  

Onze chauffeur reed ons heel plezierig, via het perfecte restaurant Wartesaal am Dom in Keulen, naar het 

Bellevue Rheinhotel (een echte aanrader qua culinaire geneugten, inrichting, ligging aan de Rijn, vriendelijk 

personeel). 

Het thema van de reis was: In de voetsporen van de Oranjes.  

 De dinsdag bezochten we Nassau, een dorp waar vooral het terras van de plaatselijke ijssalon onze 

aandacht trok. Het kasteel, hoog boven het dorp gelegen, werd zowaar door een enkeling van ons bezocht. Na 

een uitstekende lunch bezochten we, dankzij een aantal huzarenstukjes van onze chauffeur, het museum 

Grafenschloss in Diez waar onder andere veel te zien is over Nassause hertogen. Na een copieus diner 

vertoefden de meesten nog enige tijd op het terras aan de Rijn.  

 De woensdag maakten we een boottocht naar Koblenz. Helaas mochten we daar slechts 40 minuten 

passagieren. De wijnproeverij in Boppard maakte dit enigszins goed. Zoals meestal krijg je bij een proeverij 

alleen droog wit brood. Nu wil het 'toeval' dat ik nooit wijn drink met alleen droog brood, ik eet daar altijd iets 

lekkers bij en dat beïnvloedt de beleving voor mij ten zeerste.  

 De donderdag beleefden we een dagtocht naar de Maria Laach Abdij. Ook al een aanrader door de 

beeldentuin, de a-capellazang in de abdij, de prachtige tuin, de bouwstijl van de abdij, de nonnen en monniken 

in vol traditioneel ornaat en nog veel meer.  

's Middags werden we rondgeleid in het Geyser Discoverycentrum. Daarna gingen we na een mooie boottocht 

deze grootste koudwatergeiser (60 meter) met eigen ogen in werking bezichtigen.  

 De vrijdag voerde onze chauffeur ons door het 

Westerwald waar we via Schloss Herborn de Dillenburg 

bereikten. Een prachtige toren met 140 treden die velen 

van ons bedwongen. In de tuin staat het standbeeld van 

Willem van Oranje, samen met de hond die een 

moordaanslag op hem voorkwam.  

Daarna kregen we nog een prima rondleiding in het 

Koetsenmuseum op het Landesgut Hessen. Behalve al 

die mooie koetsen, geheel gemoderniseerd met 

schijfremmen, is er ook een interne opleiding voor 

jongens en meisjes die koetsier willen worden.  

 De zaterdag bewonderden we het Schloss 

Stolzenfels in Koblenz. Een prachtig, ook qua 

inrichting, gebouw met mooie tuin. Het is ook een geliefde plek om te trouwen. Die dag waren er vijf 

bruiloften. Dit hield in dat we de kapel niet mochten bezoeken.  

Het slotdiner werd opgeluisterd met een voordracht van Sip Tol. Hij bekeek hoe je leven er zou uitzien als dat 

van achteren naar voren zou verlopen. Zo krijg je bijvoorbeeld op een gegeven moment een gouden horloge en 

direct daarna een prachtige baan aangeboden. Ook Piet Schouten schudde een geestige speech uit zijn mouw. 

Hij vroeg zich daarin onder andere af hoe de wereld er zou hebben uitgezien als uit elke rib van Adam een 

vrouw was gevormd.  

Doekele Dijkstra toonde zich een goed pianist en voorzanger. Gezamenlijk hieven wij, op de wijs van 'Zilveren 

draden tussen 't goud' het PR-wiel lied aan. De eerste vier regels van dit lied zijn:  

Beelden uit mijn jonge jaren 

Trekken aan mijn oog voorbij  

Toen wij nog Rotariers waren  

Vol met service zaten wij  
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 De zondag vertrokken wij naar Altenahr waar we verrast werden met een heerlijk aspergemenu en in 

plaats van 1 nu 2 glazen wijn. De verdere tocht naar Arnhem en Noordwijk verliep dan ook rustig. Graag zien 

wie iedereen op de volgende Federatiereis in goede gezondheid weer als deelnemer opdagen. 

 Nadeel van deze reis is wel dat de lunches uit 2 gangen bestaan met hoeveelheden die menig Hollands 

diner verre overtreffen. Daarna nog eens genieten van een 3-gangendiner is best wel een uitdaging. Ik ben er al 

een week mee bezig de aangekomen 3 kilo's weer weg te werken.  

 Overigens was het altijd zeer gezellig tafelen. Van groepsvorming was eigenlijk niets te merken. Maya 

en ik hebben met vrijwel iedereen getafeld en iedereen converseerde gezellig met een iegelijk. Soms was er 

vraag naar vaste plaatsen in de bus, daar werd niet op ingegaan.  

 Met zo'n groep hindert het niet waar je naar toe gaat. Wat er onderweg ook gebeurde: het bleef toch 

altijd gezellig, alles sal altijd rech kom. 

 

Peter van Doorne 

 

P.s.  Op de website staan foto’s van de reis. 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

Federatiedag in Nijmegen boeiend en goed georganiseerd 
Donderdag 24 mei werd in Nijmegen de Federatiedag 2018 gehouden. Hij werd georganiseerd door CPR 

Nijmegen ’t Spijker en die club deed dat voortreffelijk. De 115 deelnemers hadden een fijne en interessante dag, 

weten nu veel meer over Nijmegen en hadden bovendien de gelegenheid om onderling contacten te leggen en 

contacten te onderhouden. Bravo ’t Spijker! 

 

Het programma was als volgt:  

10.00 uur: Ontvangst in Museum het Valkhof 

11.00 uur: Welkomstwoord door de burgemeester van Nijmegen, Hubert Bruls. Daarna spreekt ook de directeur 

van het Museum, Hedwig Saam, een welkomstwoord. Ze wekt de deelnemers op om nog een keer terug te 

komen en dan de collectie te bekijken. 

Hierna volgt een presentatie door Past Rotarian Hubert Hendriks. Hij behandelt in vogelvlucht de geschiedenis 

van Nijmegen, de Waal en de “Spiegelwaal”. 

12.00 uur: Wandeling o.l.v. gidsen naar de Waalkade. Onderweg een presentatie door Marike van Nimweghen.  
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13.00 uur: Rondvaart met lunch aan boord. 

14.45 uur: Rob Jaspers, de spreker van de middag, wordt aan boord genomen en de rondvaart wordt vervolgd.  

15.45 uur: Terugkeer naar de Waalkade. Napraten tijdens de afscheidsborrel.  

16.30 uur: Einde programma.  

 

Dit programma werd vlekkeloos afgewerkt en ook het weer werkte, afgezien van een paar druppels regen 

tijdens de wandeling, voortreffelijk mee.  

 

Op de website staan foto’s van deze dag. 

 

 

Tjeert ten Wolde, webmaster (en deelnemer) 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

Marie-Louise van Emden geïnstalleerd als honderdste vrouwelijke clublid 
binnen de Federatie 
 
Op 19 april 2018 installeerde CPR Utrecht Marie-Louise 

van Emden als lid, zonder dat de club zich er van bewust 

was dat de Federatie hiermee het honderdste vrouwelijk 

clublid kreeg. Dat heuglijke feit bleek pas enkele dagen 

later. 
Marie-Louise van Emden is vele jaren lid van de RC 

Utrecht geweest, tot het moment dat zij van vice-

president van de rechtbank Utrecht werd benoemd tot 

president van de rechtbank Arnhem. Nu zij met pensioen 

is gegaan heeft zij tijd voor de Club van Past Rotarians 

Utrecht, waar zij veel bekenden uit de Rotaryclub weer 

ontmoet. 

 

 

Rob Hendriks (secretaris CPR Utrecht) 

-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

De club Vlietsreek vierde zijn vierde lustrum 
Op 11 december 1997 werd in Voorburg de Club van 

Past Rotarians Vlietstreek opgericht. De toetreding tot de 

Federatie van Clubs van Past Rotarians in Nederland 

volgde op 18 april 2001. De club hanteert de 

eerstgenoemde datum als oprichtingsdatum en bestond 

dus in december 2017 20 jaar. Dit werd gevierd met een 

feestelijke maaltijd op 9 januari 2018 en met het 

samenstellen van een jubileumboek, dat in mei 2018 

gereed kwam en in een clubbijeenkomst door de auteurs 

aan het bestuur en de leden werd overhandigd. 

 

 

Tjeert ten Wolde (webmaster en lid CPR Vlietstreek) 
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Twee Paul Harris Fellows benoemd in een clubbijeenkomst van CPR 
Zeeuws-Vlaanderen 
Tijdens de clubbijeenkomst van de club Zeeuws-Vlaanderen op 20 februari 2018 kwam er plotseling een 

delegatie van de Rotaryclub Hulst de zaal binnen. Voorzitter Henk van de Berg  nam het woord voor een korte 

uitleg van deze overval. Op 16 december vorig jaar werden Edie Verschueren en Ton van Damme in  een 

bijeenkomst van RC Hulst al geïnstalleerd tot Paul Harris Fellow. Er bleek toen echter een probleem met de 

verzending van de bijbehorende versierselen vanuit de VS, vandaar de verrassing vandaag.  Voorzitter van RC 

Hulst, Boris Colsen, vraagt vervolgens de betrokkenen om naar voren te komen en prikt vakkundig de pinnen in 

de knoopsgaten. Ook krijgen Edie en Ton nog de bijbehorende oorkonde overhandigd.  

Ter verhoging van de feestvreugde biedt Henk bij het eten een glas wijn aan. 

 

      
 

 

Tjeert ten Wolde (webmaster).  

Gebaseerd op het maandbericht februari 2018 van CPR Zeeuws-Vlaanderen 
---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

De Federatie implementeert de AVG 
Vanaf 25 mei 2018 is de Algemene Verordening Gegevensbescherming van kracht en ook de Federatie en zijn 

leden (de clubs) moeten hieraan voldoen. Hiertoe zijn/worden de volgende stappen ondernomen: 

1. Er is een model gemaakt voor een protocol op clubniveau. Dit  is naar de clubs gezonden met het 

verzoek het protocol zo spoedig mogelijk  vast te stellen. Een groot deel van de clubs heeft dat intussen 

gedaan. De tekst van het model is opgenomen in het besloten deel van de website. 

2. Er is ook een protocol gemaakt voor de Federatie. In de bestuursvergadering van 28 mei 2018 werd 

het vastgesteld. Ook van dit protocol is de tekst opgenomen in het besloten deel van de website. 

3. Vervolgens worden er “verwerkersovereenkomsten” gesloten tussen de bij de “verwerking” betrokken 

partijen. 

 

 

Tjeert ten Wolde (webmaster) 
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Tips voor de verbetering van de privacy binnen de Federatie  
De uitvoering van de Algemene Verordening  Gegevensbescherming (AVG) binnen de Federatie en zijn leden 

(de clubs) is voor een groot deel een papieren operatie waarmee de bestaande (al redelijk goede) praktijk 

beschreven wordt en bovendien rechten, plichten en verantwoordelijkheden worden vastgelegd.   Er zijn echter 

ook punten die werkelijk verbeterd kunnen worden en daarvan worden hierna twee voorbeelden gegeven. 

1. Gebruik vaker BCC 

Bij de verzending van een e-mail aan alle leden van een club worden nu vaak de e-mailadressen van alle 

betrokkenen in het vakje “Aan” geplaatst. Hiermee ontstaat de kans dat al die e-mailadressen in één keer 

“op straat” komen te liggen, wat ongewenst is. Het is veel veiliger om in het vakje “Aan” het eigen e-

mailadres in te vullen en alle andere in het vakje “BCC”. Alle geadresseerden ontvangen dan de e-mail, 

maar men ziet geen adressen van de andere ontvangers. 

2. Verandering van wachtwoord 

In de AVG-protocollen voor de clubs en voor de Federatie staat dat clubleden hun wachtwoord  kunnen 

veranderen. Voor clubleden die niet weten hoe ze dat moeten doen volgt hier het recept: 

 Log in. 

 Ga naar LEAD. 

 Klik op de knop “Persoonlijk” (linksboven) 

 Klik op de knop “Wijzig wachtwoord”  

 Het volgende scherm verschijnt:  

 

 Vul het in en druk op OK 

 

Tjeert ten Wolde (webmaster) 

------------------------------------------------------------------------------------------ 

Ik ben op zoek naar het Ledenboekje 2003-2004. 
Dit boekje ontbreekt in mijn reeks. 

Als iemand dit nog in zijn bezit heeft en er verder niets mee doet of er een 

dubbel heeft dan zou ik het op prijs stellen een exemplaar te ontvangen. 

Portokosten worden vergoed.  

 

 

Administratie Federatie 

Betty Wennekes 


